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Van de voorzitter

Aan de plannen rond het club-

huis bij de watertoren in Bus-

sum wordt nog steeds gewerkt.

Hoewel er al overleg met de ge-

meente Bussum is geweest, is

het indienen van een formele

bouwaanvraag nog aangehou-

den omdat er toch eerst nog

eens goed naar de plannen

moest worden gekeken. Aanlei-

ding daarvoor was, onder an-

dere, dat het Goois Natuurre-

servaat zich nog nader wilde

beraden over het gebruik van

het gebouw. De afgelopen tijd

was gebleken dat het GNR zelf

ook behoefte heeft aan extra

ruimte en men wilde nagaan of

het pompgebouw in die be-

hoefte kan voorzien. De be-

oogde gebruikers, die zijn ge-

bundeld via de Stichting Het

Pompgebouw zullen de ruimtes

voornamelijk in de avonduren

en weekenden gebruiken. Het

GNR zou dan de ruimte dus op

weekdagen overdag kunnen

gebruiken. Tevens is onder-

zocht hoe het gebouw in de u-

ren dat de deelnemers van

Stichting Het Pompgebouw de

ruimte niet zelf kunnen gebrui-

ken, voor mogelijke andere ge-

bruikers geschikt gemaakt zou

kunnen worden. Voor een goe-

de exploitatie van het gebouw is

het erg belangrijk dat het zoveel

mogelijk multifunctioneelwordt

ingericht. Inmiddels zijn erop

basis van de huidige inzichten

voor het mogelijk gebruik van

het pompgebouw nieuwe schet-

sen voor de inrichting gemaakt.

Binnenkort zal de bouwcommis-

sie zich daarover gaan buigen

en deze ideeën verder uitwer-

ken.

Inmiddels hebben de contacten

binnen de Stichting Het Pomp-

gebouw ook geleid tot nauwere

samenwerking van de organisa-

ties. Onlangs is er een soort

‘minicursus’ georganiseerd voor

(potentiële) excursieleiders.

Inge Brandenburg van IVN, die

veel ervaring heeft met voorlich-

ting en training van excursie-

leiders, organiseerde op ver-

zoek van de vogelwerkgroep

een workshop, die was verdeeld

over twee avonden. Een prima

initialtief. Ik hoop dat er in de

toekomst ook op meer terreinen

uitwisseling van ervaring tussen

de groene groeperingen moge-

lijk zal zijn.

Eemland

In juni 1988 werd, na vele jaren

van voorbereiding, besloten tot

een ruilverkaveling in Eemland.

Sindsdien is er in de loop der

jaren veel veranderd in het ge-

bied, maar nog altijd is de uit-

voering van het werk nog niet

geheel afgerond. Ook natuurbe-

schermingsorganisaties waren

bij die discussies betrokken.

De Landinrichtingscommissie is

dit voorjaar begonnen met het

opstellen van een inrichtings-

plan voor deze gebieden. In

maart 1999 zal het plan van uit-

voering worden vastgesteld.

Pas daarna kan worden begon-

nen met het uitvoeren van de

noodzakelijke werkzaamheden.

Op diverse plaatsen zal het wa-

terpeil moeten worden aange-

past en er zullen dus in de toe-

komst nog meer plas dras situa-

ties gaan ontstaan. Natuurmo-

numenten hoopt daarmee on-

der andere de kemphaan weer

tot broeden te kunnen verleiden

in het reservaatsgebied. Wij

kunnen slechts van harte hopen

dat dit doel zal worden bereikt,

want de zuidgrens van het

broedareaal van deze soort

schuift al jarenlang gestaag

naar het noorden op. Een

mooie wens voor het nieuwe

jaar, dat voor de deur staat. Ik

wens alle lezers van De Kor-

haan een in alle opzichten ge-

lukkig 1999 toe.

Rob Kole

Vorige maand werd Carla

Holzenspies vijfenzeventig jaar.

Het was aanleiding om haar

eens in het zonnetje te zetten.

Carla is vanaf het prille begin
betrokken geweest bij de werk-

groep en heeft ook zeer veel

werk verricht voor het bescher-

men van vogels. Jarenlang

heeft zij zich met hart en ziel in-

gezet voor haar vogelasiel, waar

zij talloze vogels met liefde heeft

verpleegd en verzorgd. In de

loop der jaren hield zij zich ook

intensief bezig met het bestude-

ren van het vogelleven, waar-

over zij graag en boeiend kan

vertellen, zoals ook in deze Kor-

haan weer te lezen valt.

Al sinds het begin van de jaren

tachtig werkte zij ook regelma-

tig mee aan onze vogel-

herkenningscursussen. Vooral

roofvogels en kauwen hebben

Carla’s speciale belangstelling.

Als blijk van waardering mocht

ik haar tijdens de laatste leden-

avond in de Betlehemkerk een

prachtige aquarel van een ge-

spalkte kauw aanbieden. Het

werk is gemaakt door ons lid

Rietje Veltkamp.

Bontekraai


